

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVEST BANK

Date: 07-02-2024 02:45:18 PM

Subject: Ordinary General Assembly Meeting date

السادة ميئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاستثماري التاريخ: 07-02-2024 02:45:18 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي

We would like to inform you that the Board of Directors of INVESTBANK decided in its meeting held on 7/2/2024 to invite shareholders to attend the annual ordinary general assembly meeting of the bank at exactly 02:00 pm on Wednesday, 24/4/2024, through visual and electronic communication method, as per the provisions of Article 6/F of the Jordanian Companies Law No. 22 of 1997 and its amendments, and the instructions for adopting electronic means for the procedures related to companies for the year 2021 issued pursuant to article (6) of the aforementioned Companies Law, and the instructions for supervising the holding of the General Assembly Meeting for Public Shareholding companies for the year 2017 and it amendments. A copy of the invitation and the annual report will be sent to you once ready.

أرجو اعلامكم بأن مجلس ادارة البنك الإستثماري قد قرر في اجتماعه بتاريخ 2024/2/7 دعوة المساهمين لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للبنك المنوي عقده في تمام الساعة الثانية من بعد ظهر يوم الاربعاء الموافق 2024/4/24 من خلال وسائل الاتصال المرئي والالكتروني. وذلك عملا بأحكام المادة (6/و) من قانون الشركات الاردني رقم 22 لسنة للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 الصادرة بموجب للإجراءات المتعلقة بالشركات المشار اليها وتعليمات الاشراف على عقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة على عقد اجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة والتقرير السنوي حال الانتهاء من اعدادهما.

07-02-2024 07-02-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

الاء مرقة :User Name

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: الاء مرقة